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 عضو هیأت مدیره بانك صنعت و معدن از افزایش
57 درصدی وصول مطالبات خبر داد

عص�رآزادی / س�رویس بانک و بيمه: حس�ين 
عس�كري اعلام داش�ت: ميزان وصول مطالبات 
این بانک در بازه زماني 11 ماهه امسال نسبت به 

سال گذشته 57 درصد افزایش داشته است.
به گزارش س��رویس بانک و بیمه عصرآزادی، وي با 
اش��اره به اهمیت وصول مطالب��ات در تجهیز منابع و 
افزایش قدرت تس��هیلات دهي بانک ها عنوان داشت: 
با برنامه ریزي و كار تیمي منس��جم كاركنان شعب و 
س��تاد بانک، وصول مطالبات در مدت 11 ماهه امسال 
به میزان 57 درصد، رش��د داش��ته كه این موضوع در 

افزایش میزان پرداخت تسهیلات مؤثر بوده است.
وي همچنین از افزای��ش 48 درصدي میزان صدور 

ضمانتنام��ه ه��اي ریالي در این بانک خب��ر داد و تأكید كرد: به عن��وان تنها بانک تخصصي 
در ح��وزه صنعت و معدن كش��ور ب��ا تمام توان كارشناس��ي و حرفه اي حامي و پش��تیبان 
تولیدكنندگان و فعالیت هاي اقتصادي مولد خواهیم بود و در تلاش هس��تیم تا شرایط ارائه 

انواع خدمات بانكي به آنان را تسهیل نماییم.

 نشست مدل مطلوب بانکداری اسلامی 
در بانك پارسیان برگزار می شود

دومين نش�س�ت علم�ی – تخصص�ی با موض�وع "مدل مطل�وب بانكداری 
اس��لامی )چالش ها و راهكاره�ای اصلاح قوانين بانكی کش�ور("، با همكاری 
بانک پارس�يان و پژوهش�گاه فقه نظام قم، با حضور اس�اتيد ح�وزه و مدیران 
نظام بانكی و به ميزبانی بانک پارس�يان روز چهارش�نبه 18 اس�فندماه برگزار 

می شود.
در این نشس��ت راهبردی، حضرت آیت الله اراكی، ریاست كمیسیون اقتصادی مجلس 
خبرگان رهبری و عضو محترم هیئت رئیسه جامعه مدرسین، حجت الاسلام والمسلمین 
دكتر حاجی ابوالقاس��م دولابی ، عضو محت��رم مجلس خبرگان رهبری و رئیس محترم 
پژوهش��گاه فقه نظام، حجت الاسلام والمسلمین مادر شاهی، دبیر محترم گروه فقه نظام 
اقتص��ادی پژوهش��گاه فقه نظام و ك��ورش پرویزیان مدیرعامل بانک پارس��یان به ایراد 
س��خنرانی خواهند پرداخت. ازجمله اهداف برگزاری این نشس��ت؛ تبیین مدل اجرایی 
یک بانک مطلوب تحت مبانی اسلامی و با رویكرد فقه نظام در راستای رفع دغدغه های 
مراجع عالی قدر در همك�اری ب�ا نه�اد پولی و جلوگیری از نفوذ تم�دن س�رمایه سالاری 

غربی در نهاد پولی– مالی اقتصاد می باشد.

رئیس هیات مدیره:

بانك توسعه تعاون در چرخه تأمین مالی زنجیره ای 
قرار گرفت

بانک توس�عه تعاون با وزارت صنعت، معدن و تجارت برای تأمين مالی زنجيره ای 
تفاهم نامه امضا کرد.

سید باقر فتاحی در سخنانی پیش از مراسم امضای تفاهم نامه كه با حضور سید رضا فاطمی 
امین، وزیر صنعت، معدن و تجارت برگزار ش��د، گفت: 60 درصد پورتفوی تس��هیلات بانک 

توسعه تعاون به بخش صنعت و معدن اختصاص دارد.
وی اف��زود: یكی از پیش نیازه��ای اجرای طرح بزرگ تأمین مالی زنجیره ای وجود اس��ناد 

الكترونیک همچون صورتحساب الكترونیک است.
فتاحی ادامه داد: با راه اندازی و عملیاتی ش��دن س��امانه جامع تجارت مش��كل فاكتورهای 
صوری تا حدودی حل ش��ده اس��ت. رئیس هیات مدیره بانک توس��عه تع��اون تصریح كرد: 
راه اندازی سامانه جامع تجارت )افق( به افزایش شفافیت و كارایی منابع در نظام بانكی كمک 

مؤثری می كند.
وی بیان كرد: بانک توسعه تعاون زیرساخت های مناسبی برای اجرای طرح های نوین بانكی 
دارد. بر این اساس از ابتدای سال آینده سفته الكترونیک و برات الكترونیک در بانک توسعه 
تع��اون عملیاتی می ش��ود. رئیس هیات مدیره بانک توس��عه تعاون تأكید ك��رد: تأمین مالی 
زنجیره ای به دلیل آثار اقتصادی به واسطه كمک به تخصیص كارا و هموار منابع مالی می تواند 

به میزان قابل توجهی به ثبات مالی اقتصاد كمک كند.
وزی��ر صنعت، مع��دن و تجارت نیز در این مراس��م گفت: پرداخت تس��هیلات بر اس��اس 

صورتحساب سامانه جامع تجارت از انحراف و هدر رفت منابع جلوگیری می كند.
رض��ا فاطمی امین افزود: از نظام بانكی كه در اجرای طرح تأمین مالی زنجیره ای همكاری 

خوبی داشته است صمیمانه تشكر و قدردانی می كنم.
وی ادام��ه داد: پرداخت تس��هیلات در قال��ب زنجیره ای هزینه فرصت را به ش��دت كاهش 

می دهد.
وزیر صمت خاطر نش��ان كرد: امی��دوارم با اجرای طرح تأمین مالی زنجیره ای مش��كلات 

سرمایه در گردش و سرمایه ثابت بخش تولید را حل كند.
در انتهای این مراس��م تفاهم نام��ه تأمین مالی زنجیره ای با حض��ور وزیر صنعت، معدن و 
تجارت به امضای رئیس هیات مدیره بانک توس��عه تعاون، مدیرعامل بانک آینده، مدیرعامل 
بانک كش��اورزی با س��ید مهدی نیازی، معاون هماهنگی و محیط كسب وكار وزارت صنعت، 

معدن و تجارت رسید.
گفتنی است، گام اول طرح تأمین مالی زنجیره ای كه در این هفت بانک آغاز گردیده، شامل 
صنایع لوازم یدكی و قطعات مصرفی خودرو، لوازم خانگی، صنایع پایین دس��تی پتروش��یمی، 

صنایع فلزی، مصالح ساختمانی می باشد.

بهتاج: 

در پژوهش از رتبه ۲۳ به رتبه اول کشور رسیدیم

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپ�ور: مدی�ر کل ورزش و جوانان 
آذربایجان شرقی گفت: در پژوهش از رتبه ۲۳ به رتبه اول کشور رسيدیم.

به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، جلسه رئیس شهرستان های استان آذربایجان شرقی 
به ریاس��ت دكتر ایوب بهتاج مدیركل ورزش و جوانان اس��تان آذربایجان ش��رقی  در س��الن 

كنفرانس اداره كل برگزار شد.
دكتر بهتاج گفت: در پژوهش از رتبه ۲۳ به رتبه اول كش��ور رسیدیم و انتخابمان در مورد 

دكتر رضازاده و عملكرد وی خوب و قابل دفاع است.
مدی��ركل ورزش و جوانان اس��تان ادامه داد: ارتباط و تعامل مس��تمر با فرمانداران محترم 
موجب ش��كوفایی و پیش��رفت در شهرس��تان اس��ت و قطعاً فرماندار هر شهرستان به عنوان 

نماینده عالی دولت، تلاش برای بهبود و پیشرفت دارد.
بهتاج همچنین با اشاره به مدالهای جهانی امیر حقوقی و فرزانه عسگری گفت: افراد نخبه 
ورزش��ی را پیدا كنید و آنها را ب��رای مراتب عالی تر پرورش دهید ت��ا زنجیره قهرمان پروری 

استان تداوم یابد.
فرهاد رضازاده كارشناس حوزه پژوهش، علی جباری مسئول بازرسی، جابر اسدی مسئول 
حراس��ت، محمد سلیمی مسئول روابط عمومی، خلیل مهرآوران مسئول امور حقوقی و عطا 
شرفش��اهی رئی��س دفتر فنی و مهندس��ی اداره كل نیز به طرح موضوع��ات مرتبط با حوزه 

تخصصی خود پرداختند.

عصرآزادی / سرویس شهرستانها:  برای اولين 
بار در سطح کش�ور مرکز خيریه و نيكوکاری با 
محوری�ت اش�تغال و کارآفرین�ی نوجوان�ان و 
جوان�ان ده�ه 7۰ و 8۰، در جن�وب غرب تبریز 

افتتاح و آغاز به کار کرد. 
به گزارش س��رویس شهرس��تانهای عص��رآزادی، 
مدیرعامل و مؤس��س این مركز نیك��وكاری در مورد 
نحوه فعالیت این مركز گفت: اش��تغال و ایجاد درآمد 
پای��دار برای جوانان و نوجوانان، بهترین راه حل برای 
خودكفایی و عدم نیازمندی این قش��ر از جامعه است 
چ��را كه با ایجاد یک ش��غل و درآمد پایدار، آنها را از 

لحاظ مالی و درآمد تحت پوشش قرار می دهیم.
رض��ا زباندار افزود: ظرفیت ه��ای خوبی در منطقه 
برای ایجاد مراكز تولیدی كوچک و زود بازده، مشاغل 
كوچک كش��اورزی، خانگی و غیره وجود دارد كه اگر 
خیرین كمک كنند تا بس��تر و شرایط اولیه شروع به 
فعالیت این طرحها را فراهم كنیم، مس��لماً خود افراد 

هم با پشتكار و اراده، استارت كار را خواهند زد.

فرمانده پایگاه مقاومت امیرالمومنین آخماقیه با اشاره 
به توزیع بس��ته های معیش��تی و عیدانه كه در حاشیه 
آیین افتتاح مركز نیكوكاری نسل روشن برگزار شد اظهار 
داشت: به مناسبت اعیاد شعبانیه، با حمایت سپاه ناحیه 
امامت، حوزه علی اصغر )ع( پایگاه مقاومت امیرالمومنین 
آخماقیه، كانون خدمت رضوی امیرالمومنین و هولدینگ 
آرمان، 100 بس��ته معیشتی و ۳50 بسته عیدانه، شامل 
كیف و كفش، تهیه و توزیع ش��د. زبان��دار افزود: در این 
منطقه و پای��گاه كه جزو فعال تری��ن مناطق در زمینه 
رزمایش مواس��ات و كمک مؤمنانه به ش��مار می رود، از 
زمان ش��یوع ویروس كرونا در كش��ور تا به امروز، حدود 
8 هزار بسته معیشتی، بهداشتی، لوازم التحریر و عیدانه، 
تهیه و توزیع شده اس��ت. وی با بیان اینكه همچنان به 
برگزاری رزمایش كمک مؤمنانه ادامه خواهند داد گفت: 
برنام��ه ریزی مرحله بعدی رزمای��ش كمک مؤمنانه در 
منطقه جنوب غرب تبریز، برای ماه مبارک رمضان هست 
كه برای حمایت از خانواده های نیازمند در آس��تانه ماه 

رمضان، بسته های معیشتی، تهیه و توزیع خواهد شد.

افتتاح مرکز خیریه نسل روشن با محوریت اشتغال و کارآفرینی 
نوجوانان و جوانان در تبریز 

برای اولین بار در کشور صورت گرفت؛

رصد ب�ازار لوازم خانگی پایتخت در روز چهارش�نبه تاییدی بر 
سخنان روز گذشته سخنگوی دولت در کاهش پنج تا ۱۳ درصدی 
قیمت هاست. موضوعی که با همراهی بازار و تولیدکنندگان محقق 

شده است.
چندروز گذش��ته بود که »علی بهادری جهرمی« سخنگوی  دولت در 
نشس��ت خبری با اش��اره به تأکید رهبر انقلاب برای کنترل قیمت لوازم 
خانگ��ی از کاهش ۵ تا ۱۳ درصدی لوازم خانگ��ی تولید داخل خبر داد. 
صنعتی که دس��ت اندرکاران و تولیدکنندگان آن در ماه های اخیر به ویژه 
با گلایه های مطرح ش��ده از س��وی رهبر معظم انقلاب، تلاش کردند تا با 
اندیش��یدن تمهیداتی به اصلاح رویه پیشین پرداخته و به جلب رضایت 
عموم بپردازند. در این زمینه از نقش حاکمیتی دولت و دستور و ابلاغ به 
انجمن های لوازم خانگی ب��رای کاهش قیمت ها و بازگرداندن قیمت ها به 
پیش از گرانی ها نمی توان گذشت. نقشی که به ویژه با اجرایی شدن الزام 
به درج قیمت تولیدکننده بر روی کالاها، قیمت های تمام شده را مشخص 

کرد و مردم قادر به مقایسه بهتر نرخ محصولات مختلف شدند.
گشتی در بازارهای اصلی توزیع لوازم خانگی پایتخت در روز جاری و در 
آس��تانه سال جدید، هرچند حاکی از رکود در معاملات است و جز اندک 
افرادی که نیاز به لوازم خانگی دارند کس��ی اق��دام به خرید نمی کند، اما 

آنچه مشهود بوده کاهش قیمت یاد شده به وضوح اتفاق افتاده است.

به ط��ور مثال یک مدل تلویزیون ۵۵ اینچ که قیمت مصرف کننده آن ۱۳ 
میلیون و ۹۶۰ هزار تومان است به ۱۳ میلیون تومان فروخته می شود، یخچال 
ساید بای س��ایدی با قیمت مصرف کننده ۳۱ میلیون و ۷۶۰ هزار تومان با 
۱۰ درص��د تخفیف به ۲۸ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان عرضه می ش��ود. یک 
مدل یخچال س��اید دیگر که قیمت ش��رکتی آن ۱۸ میلی��ون و ۲۰۰ هزار 
تومان بوده، با س��ه میلیون کاهش قیمت به ۱۵ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان 
به فروش گذاشته شده است. همچنین بررسی قیمت انواع اجاق گاز که بین 

۵.۵ تا ۱۳.۵ میلیون تومان قیمت دارند، نش��ان می دهد حتی با ۲۰ درصد 
تخفیف در معرض فروش گذاش��ته ش��ده اند. یک مدل لباس شویی یکی از 
برنده��ای مطرح داخلی نیز که قیمت مصرف کننده مدل هفت کیلویی آن 
۱۰ میلیون تومان بوده، هشت میلیون و ۷۰۰ هزار تومان قیمت گذاری شده 
است. یکی از فروشندگان به ایرنا گفت: تلویزیون ۵۵ اینچ یکی از برندها که 
فاکتور رس��می خرید آن ۱۲ میلیون و ۸۳۴ هزار تومان اس��ت، فقط با ۱۶ 
هزار تومان س��ود می فروشم، زیرا در آستانه شب عید بدهی و چک داریم و 
رکود ش��دیدی در بازار حاکم است. فروشنده دیگری که نمایندگی یکی از 
برندهاست، می گفت: شرکت یاد شده کالاها را با تخفیف ۱۰ درصدی عرضه 
کرده، همچنین با فروشندگان توافق کرده که در پایان سال یک درصد پاداش 
بده��د، بنابراین تخفیفی حدود ۱۱ درصد روی محص��ولات آن وجود دارد. 
کاهش ۵ تا ۱۳ درصدی قیمت لوازم خانگی چگونه محقق شد؟/کاهش قیمت 
ل��وازم خانگی ادامه دارد در این زمینه، »محمدرضا ش��هیدی« دبیر انجمن 
تولیدکنندگان لوازم صوتی و تصویری کشور به ایرنا گفت: ضوابط قیمتگذاری 
که از قدیم الایام وجود داشته و سازمان حمایت نیز بر همین اساس به رصد 
بازار می پراخته، این طور بوده که قیمت فروش یک کالا باید برمبنای قیمت 
تمام شده و ۱۷ درصد سود برای تولید کننده باشد، در ادامه نیز حدود ۱۰ 
درصد س��ود عمده فروش��ی و خرده فروشی به آن اضافه می شد تا به دست 

مصرف کننده نهایی می رسید.

کاهش قیمت لوازم خانگی ادامه دارد
کاهش ۵ تا ۱۳ درصدی قیمت لوازم خانگی چگونه محقق شد؟

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری آذربایجان شرقی:

 مجتمع مس سونگون در پرونده های منابع طبیعی
 7۶ میلیارد تومان جریمه شد

شهردار مراغه:

  گام های اساسی برای تکمیل طرح های 
نیمه تمام شهری بر می داریم

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری آذربایجان ش��رقی از جریمه 
۷۶ میلیارد تومانی معدن مس س��ونگون در پرونده های مرتبط با 

حوزه منابع طبیعی خبر داد.
ب��ه گزارش ایرنا، رحی��م  مهردادی در یک گفت و گوی خبری با 
تأکید بر اینکه در بحث توسعه معادن، جنگل ها خط قرمز است و 
تاکنون مجوزی در این زمینه نداده ایم، اظهار کرد: ۷۶ میلیارد تومان 
جریمه معدن مس س��ونگون در پرونده های مرتبط با حوزه منابع 
طبیعی نیز به خزانه واریز شده و اکنون با رویکرد احیا و بازسازی و 
رف��ع خطر به معادن مجوز داده و آنها را رصد می کنیم و با معادن 
بصورت مشارکتی در بحث احیا و بازسازی همکاری حداکثری می کنیم. وی ادامه داد: همکاری و تعامل با معادن 
در مناطق فقیر و درجه سه از لحاظ منابع طبیعی حداکثری است و با توجه به اعتقاد به توسعه پایدار ضمن حفظ 
منابع طبیعی به دنبال کمک به فراهم شدن زمینه اشتغالزایی از طریق توسعه معادن هستیم؛ البته این به معنی 
چشم پوشی از تخلفات به ویژه در اراضی جنگلی نیست، چون حفظ مراتع و جنگل های استان با هیچ چیزی قابل 
معامله نیست.  وی ادامه داد: بر همین اساس سال گذشته حدود ۱۱۰ هکتار توسعه جنگل ها با همکاری معادن 

به عنوان جایگزینی در ازای بهره برداری صورت گرفته در اراضی ملی استان، انجام شده است.
مدیرکل منابع طبیعی استان با اشاره به اینکه از اواخر ۹۸ از هر گونه ورود و تعرض و تصرف به اراضی جنگلی به 
ویژه در محدوده دیزمار شرقی با توجه به بررسی پرونده ثبت جهانی جنگل های ارسباران ممانعت کرده ایم، گفت: 
بعد از توافقنامه سال ۹۰ بین استانداری آذربایجان شرقی، سازمان منابع ملی و آبخیزداری و شرکت ملی مس، 
غیر از تصرف ۱۹ هکتار جنگل و ۱۱.۵ هکتار مرتع در اسفند ۹۸ و فروردین ۹۹ برای باطله ریزی، تخریبی توسط 

معدن مس سونگون نداشتیم و این مورد نیز با پیگیری های صورت گرفته، متوقف شده است.
وی تشریح کرد: راه اندازی ۲ ایستگاه آتش نشانی، باند فرود اضطراری بالگردهای اطفاء حریق و ایجاد مخازن 
ذخیره آب از جمله مواردی بوده که برای کاهش خطرات ناش��ی از آتش سوزی در جنگل های ارسباران مصوب 
شده اما تا کنون اعتباری برای ایستگاه های آتش نشانی اختصاص نیافته، اما در خداآفرین و کلیبر اقداماتی برای 

ایجاد باند فرود اضطراری صورت گرفته است.
وی گفت: امیدواریم با تغییر رویکرد ایجاد ش��ده در بین مس��ئولان استان، اقدامات جدی در این زمینه صورت 
گیرد و حداقل جبران خس��ارت از نیروهای مردمی و جوامع محلی که در این زمینه همکاری می کنند، صورت 
گیرد، زیرا افرادی داریم که حتی پیش از نیروهای امدادی در نقاط بروز حریق و حادثه حاضر می شوند و بدون 

چشم داشت برای حل مشکل ایثار می کنند.

شهردار مراغه گفت: مجموعه مدیریت شهری مراغه گام های 
اساس��ی برای تکمیل طرح های نیمه تمام عمران شهری بر می 

دارد.
محمد مقتومی در نشست با خبرنگاران افزود: طرح های عمرانی 
سرمایه هایی هس��تند که توسط مدیران قبلی شهری اجرا و به 
دلایل مختلفی متوقف شده اند، لیکن رسالت شهرداری، تکمیل 

و بهره برداری از آنها برای خدمت رسانی به شهروندان است.
وی ادامه داد: طرح های عمرانی چون تالار ش��هروند، زورخانه 
پارک ایثار و بازار خش��کبار واقع در میدان بسیج از جمله طرح 

هایی هستند که به دلیل طولانی شدن روند اجرای آنها نیازمند تکمیل هستند و در این راستا مدیریت شهری 
مراغه گام های موثری بر خواهد داش��ت. وی با اش��اره به وضعیت بازار آرد و غلات مراغه ادامه داد: این بازار 
هم اکنون از نظر تمامی زیرساخت ها تکمیل شده، اما برای رونق این بازار نیاز به ایجاد انگیزه و رغبت برای 

حضور واحدهای صنفی جهت استقرار در آن وجود دارد.
شهردار مراغه با اشاره به اجرای طرح خیابان ۶۰ متری در سال آتی گفت: این خیابان به طول ۲ کیلومتر با 

هدف تسهیل در تردد برون شهری در شرق مراغه توسط مدیریت شهری احداث می شود.
مقتومی افزود: احداث پل دخیل نیز از جمله طرح هایی است که در مرحله دوم مناقصه عمومی برای اجرا 
قرار داش��ته و به زودی با تعیین پیمانکار، روند اجرایی آن اغاز ش��ده و مسیری به طول ۲۵۰ متر برای اتصال 

آن به بلوار طبیعت نیز تملک خواهد شد.
وی ادامه داد: اجرای طرح اوحدیه نیز از جمله طرح هایی است که با تصویب در شورای فرهنگ عمومی در 
محل فعلی مقبره اوحدی در قالب خیابان فرهنگی ۱۸ متری اجرا شده و زمینه ساز ایجاد فضایی فرهنگی و 

گردشگری در شهر مراغه خواهد شد.
وی با اش��اره به رویکرد ش��هرداری برای توسعه زیرس��اخت های گردش��گری اضافه کرد: طرح ساماندهی 
رصدخانه تاریخ مراغه در قالب تفاهم نامه مشترک با میراث فرهنگی توسط شهرداری مراغه از یک هفته پیش 
آغاز شده و در آن با بهره گیری از نظرات اساتید و چهره های شاخص کشوری در زمینه های تاریخی، سعی 
می شود زیرساخت هایی با معماری سنتی در این اثر تاریخی برای خدمت رسانی به گردشگران ایجاد شود.

وی با اشاره به اجرای طرح ساماندهی حاشیه صوفی چای توسط شهرداری مراغه افزود: این طرح به طول 
۲ کیلومتر در قالب مس��یر س��لامت در مرحله طراحی های تخصصی قرار داشته و به زودی عملیات اجرایی 

آن آغاز خواهد شد.

رئیس کمیته ملی المپیک گفت: برخی روس�ای فدراس�یون ها 
بروند س�خنرانی های قبل از انتخابات را گوش کنند که گفته اند 

بودجه را ازمنابع غیردولتی تامین می کنند.
سیدرضا صالحی امیری در پایان مجمع عمومی کمیته ملی المپیک گفت: 
امروز در حقیقت چهارمین س��ال کمیته در دوره من است، در مجمع امروز 
گ��زارش کلی در ۲۴ محور ارایه ش��د، این گزارش نش��ان داد مبنای کار ما 
اخلاق مداری و شفافیت، افزایش روابط بین المللی، توسعه فضاهای کمیته و 

آکادمی، تلاش برای ارتقای منابع بودجه و ... بوده است.
وی ادامه داد: از مجموع بودجه های دریافتی ۶۰ درصد به فدراس��یون 
ها اختصاص داده ش��د، برای این منظور شاخص بندی صورت گرفت که 
از یک تا ۱۰۰۰ تعیین ش��ده است، کشتی بالاترین امتیاز را کسب کرده 

است، به ازای هر شاخص ۴ میلیون تومان تخصیص داشتیم.
رئی��س کمیته ملی المپیک ادام��ه داد: آنچه ام��روز از اعضای مجمع 
خواس��تیم رای گی��ری بود که بیش از ۹۰ درصد نس��بت به برنامه های 
۱۴۰۰ و برنامه پیش��نهادی ۱۴۰۱ رویکرد مثبت داش��تند،. مسئله مهم 
مورد بح��ث در مجمع امروز بررس��ی آیین نامه اجرای��ی و تعیین زمان 
ح��دودی انتخابات بود، اگر امروز انتخابات برگزار نش��د به خاطر طولانی 
شدن پروسه اساسنامه بود اما این وعده را می دهم که حداقل برای یک 

دهه دیگر کمیته ملی المپیک دارای اساسنامه قانونی و مصوب است.
وی ادامه داد: سیاس��ت قطعی کمیته شفاف سازی در تمام امور است، 
طی چهار س��ال گذش��ته آنچه به عنوان اعتبار وارد کمیته شده و آنچه 
خارج ش��ده در سایت موجود است، سیکل توزیع منابع طبق قانون است 
و کس��ی ب��ه آن ایراد و انتقاد نداش��ت، تا به امروز به ط��ور میانگین هر 
فدراس��یون ۱۳۹ درصد تخصیص داشته و پیش بینی می کنیم به ۱۵۰ 
درصد برس��د چون تلاش داریم یک مرحله تخصیص دیگر داشته باشیم. 
سیدرضا صالحی امیری ادامه داد: خدا را شاکرم اعضای مجمع ضمن ابراز 

لط��ف به بنده از عملکرد کمیته هم راضی بودند، از آنها تش��کر می کنم 
که همراه ما بودند، باور دارم بدون رسانه امکان این موفقیت نیست چون 
حلقه اتصال ما و ورزش��کاران هستند. مجمع بدون چالش جدی به پایان 
رسید، صحبت هایی که شد در همه مجامع وجود دارد، مجمع به برنامه 

های کمیته در سال ۱۴۰۱ رای مثبت داد.
صالحی امیری در مورد مشکل دبیر با هیات اجرایی و بودجه کم کشتی 
گفت: بودجه مصوب کش��تی ۴ میلیارد بوده اما تخصیص ما ۸ میلیارد و 
۸۰۰ میلیون است. ما حق می دهیم، نیازهای فدراسیون بیشتر است اما 
ظرفیت ما بیشتر از این نیست. تلاش کردیم منابع را عادلانه توزیع کنیم. 

همه فدراسیون ها برای کمیته شرایط برابر دارند.
وی ادامه داد: انتظار دبیر به جاست اما افراد در هنگام ورود به انتخابات 
می گویند که از منابع خارج از دولت استفاده می کنند و خواهش می کنم 
که آنها یکبار س��خنرانی خود را گوش کنند. کس��انی که این صحبت را 
دارند که منابع مالی آنها محدود است کسانی هستند که هنگام ورود به 
انتخابات گفته اند که از منابع مالی خارج از دولت استفاده می کنند. ما به 

همه ۵۰ فدراسیون براساس امتیاز منابع می دهیم نه براساس نیازها.
صالحی امیری در مورد اینکه دبیر عنوان کرده با تیم سوم خود در بازی 
ها شرکت می کند تصریح کرد: در مورد مسائل فنی به ستاد عالی دعوت 

می شود و تصمیم گیری توسط ستاد عالی انجام خواهد شد.

حدود ۹ میلیارد به کشتی داده ایم
صالحی امیری عنوان کرد:


